



A. Materiál:

Bod rokovania	Návrh platu primátora mesta od 01.01.2019
Na prerokovanie MsZ dňa	10.04.2019
Predložené členom MsR dňa	03.04.2019
Predkladateľ	Ing. Marián Šeršík - prednosta MsÚ
Spravodajca	Ing. Marián Šeršík – prednosta MsÚ
Na základe	Zákon č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest
Prizvaný	-
Stanovisko MsR	Odporúča MsZ schváliť: 6-0-0

B. Návrh na uznesenie:

Mestská rada v Ružomberku:

I. berie na vedomie

plat primátora, ktorý je v súlade s § 3 ods. 1 zák. č. 253/1994 Z. z. v znení neskorších predpisov, a to súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za r. 2018 a násobku podľa § 4 ods. 1 citovaného zákona, t. z. 3,21 (násobok podľa počtu obyvateľov v obci) s účinnosťou od 1.1.2019

II. schvaľuje

primátorovi mesta Ružomberok v súlade s ods. 2 § 4 zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov zvýšený plat o 35,65 %, teda 4411,00 EUR mesačne s účinnosťou od 1.1.2019

C. Dôvodová správa

V zmysle § 4, odsek 4 zákona číslo 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov je daná povinnosť plat starostu každoročne prerokovať.

Podľa § 3, odsek 1 zákona číslo 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v z. n. p., patrí starostovi obce plat, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu SR za predchádzajúci kalendárny rok a príslušného násobku. S ohľadom na počet obyvateľov obce je násobok pre mesto Ružomberok 3,21.

Priemerná mesačná mzda v národnom hospodárstve za rok 2018 vyčíslená Štatistickým úradom SR je stanovená na sumu 1013,00 €.



Priemerná mzda v NH za rok 2018 - 1013,00 EUR

Koeficient pre naše mesto od 1. 12.2018 - 3,21

Zvýšenie platu – o 35,65 %

ZP - $1013,00 \times 3,21 =$

3 251,73 EUR

Zvýšenie o 35,65 % - $3\,251,73 \text{ EUR} \times 35,65 \% = 1\,159,24 = 1\,159,24 \text{ EUR}$

Spolu

4 410,97 EUR = 4 411,00 EUR

Účinnosť od 01. 01. 2019

Výška platu do 31.12.2018 bola 4 155,00 EUR.

D. Dopad na rozpočet

Má dopad na rozpočet, mzdy sa zvýšia o $256,00 \times 12 = 3\,072,00 \text{ EUR}$, odvody o 1 070,00 EUR.